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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:214 Uteblivna satsningar på järnvägen i Skåne

Regeringens infrastrukturproposition satsar oproportionerligt mycket 
på underhåll av väg jämfört med underhåll av järnväg. I Skåne får detta 
effekter som att det under juni och juli månad ställdes in 403 avgångar 
med Pågatågen från Hässleholm.

Ikea i Älmhult, dit många skåningar pendlar, måste sätta in egna bussar för att 
järnvägen inte går att lita på. I ljuset av att Fehmarn Bält-förbindelsen står klar 
2029 och den ökade belastning på järnvägen i södra Sverige som det innebär är 
regeringens prioriteringar och brist på satsningar på järnvägen i Skåne 
beklämmande.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är därför:

 

Anser statsrådet att satsningar på vägunderhållet kommer att lösa problemen 
för Skånes tågresenärer, och om inte, avser statsrådet att vidta några åtgärder 
för att förbättra situationen för tågresenärer i Skåne?

………………………………………

Ola Möller (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-19
Besvaras senast
2024-12-03


